
NR 1, Epassi 

Förslag till Orust Ridklubb från Malin Berndtsson som inkom 2024-01-15: 

Önskar att ni tar upp frågan om möjligheten att ansluta klubben till Epassi (friskvårdsbidrag).  

Vi är nog många i klubben som gärna hade lagt våra Epassi pengar på aktiviter i klubben. 

Även om det kostar lite tror jag att det kan generera mer pengar in i kassan. 

 


